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Protokół Nr: RM.0002.3.2021.JP 

 

Nazwa sesji:  XXXII Sesja Rady Miejskiej  

Data sesji:  25.02.2021 

Numer sesji:  RM.0002.3.2021.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Hrubieszowski Dom Kultury, ul. 3 Maja 7 

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  11:47 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Józef Bojarczuk 

2. Czesława Nowak 

3. Artur Danilczuk 

4. Marian Cisło 

5. Jan Szulakiewicz 

6. Leszek Tarnawski 

7. Wiesław Bańka 

8. Anna Naja 

9. Barbara Wierzchowska 

10. Ryszard Wiech 

11. Zbigniew Lebiedowicz 

12. Iwona Świstowska 

13. Leszek Kryszczuk 

14. Danuta Kowalska 

15. Andrzej Guz 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski, 

Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, Radca Prawy Mariola 

Sadowska, Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa, 

Zastępca Naczelnika Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego Agnieszka Wróblewska, 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury Radosław Szkudziński, Przewodniczący Zarządu 

Osiedla nr 10 „Zielone” Henryka Letnianczyn, Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 4 

„Śródmieście” Sławomir Kędziera oraz mieszkańcy. 
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Lista przerw w trakcie obrad 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

10:52:37 11:03:04 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia XXXII sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący 

Rady Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych. W chwili otwarcia sesji w obradach 

uczestniczyło 14 radnych. Radny L. Tarnawski przybył na sesję w trakcie procedowania pkt. 

9 przyjętego porządku obrad.  

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że obrady odbywają się z zachowaniem 

szczególnych środków ostrożności zgodnie z zasadami sanitarnymi zalecanymi w czasie 

epidemii. W związku z tym poprosiła osoby które będą zabierać głos o podchodzenie do 

mównicy w maseczkach oraz o wydezynfekowanie rąk lub zakładanie rękawiczek. Dodała, że 

w związku z przetwarzaniem mowy na napisy konieczne jest używanie mikrofonu 

i przypomniała, że obowiązuje ustawa RODO czyli o ochronie danych osobowych. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała zebranych czy mają uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad, a wobec ich braku stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do 

protokołu z XXX sesji, a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół 

został przyjęty jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 
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Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

4. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do 

protokołu z XXXI sesji, a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół 

został przyjęty jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 3-go Maja 16/32 

w Hrubieszowie z jednoczesną sprzedażą udziału w gruncie 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. Kilińskiego 15/6 

w Hrubieszowie z jednoczesną sprzedażą udziału w gruncie 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Miastu Chełm 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Miejską Hrubieszów porozumienia międzygminnego z Gminą Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2021 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Marta Woźnica 

Ryszard Wiech 

Leszek Tarnawski 
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Ryszard Wiech 

Paweł Wojciechowski 

Marta Woźnica 

 W dyskusji radny R. Wiech zapytał jakie zadania nie zostały wykonane w ubiegłym 

roku dzięki czemu powstały oszczędności w wysokości 500 tys. zł. 

Skarbnik M. Woźnica odpowiedziała, że wyjaśnienia dotyczące wykonania lub 

niewykonania zadań bieżących oraz inwestycyjnych będą przekazane Radzie za pomocą 

Sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020, które Burmistrz ma obowiązek przedłożyć 

zarówno Radzie jak i Regionalnej Izbie Obrachunkowej do końca marca tego roku. 

Poinformowała ponadto, że aktualnie są to szacunkowe wyniki wysokości wolnych środków 

i  nie dysponuje szczegółowym zestawieniem. Dodała, że dokładna kwota wolnych środków 

będzie znana po sporządzeniu szczegółowych sprawozdań. 

Radny R. Wiech stwierdził, że radni powinni mieć dokładne informacje czy te 

zaoszczędzone środki nie będą musiały być wydane w bieżącym roku.   

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski stwierdził, że kwota zaplanowana na 

monitoring stanowi 0,5 procent tegorocznego budżetu. Poinformował ponadto, że koszt 

monitoringu to około 2 mln zł, ponieważ należy kupić nie tylko kamery ale dodatkową 

infrastrukturę do której przedsiębiorcy będą mogli wpiąć swoje kamery. Podkreślił, że 

płacimy za swoje bezpieczeństwo ponieważ Policja będzie całodobowy miała dostęp do 

monitoringu i będzie mogła szybciej interweniować.  

Skarbnik M. Woźnica poinformowała, że niewykorzystane wolne środki z ubiegłego 

roku wynoszą około ponad 1 mln złotych.         

Radny L. Tarnawski stwierdził, ze zmiany w budżecie są nieodzownym punktem  

każdej sesji. Zwrócił się także do radnego R. Wiecha, żeby wypowiadał się w swoim 

własnym imieniu, a nie w jego, ponieważ wie jaki jest budżet i wie dlaczego ma głosować za 

jego zmianą. Podkreślił, że w odróżnieniu od radnego R. Wiecha głosował za tym budżetem.    

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta przy jednym głosie 

przeciwnym. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 1 6,67% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2040 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Marta Woźnica 

Paweł Wojciechowski 

Marta Woźnica 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zapytał czy wydatek na projekt cmentarza nie powinien 

być ujęty w wieloletniej prognozie finansowej. Stwierdził, że w przeszłości zostały 

poniesione wydatki na projekt cmentarza, który się zdezaktualizował, dlatego wołałby, żeby 

środki na ten cel zostały ujęte w wieloletniej prognozie finansowej, ponieważ też mogą być 

stracone.   
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Zapytał również na jakiej podstawie w wieloletniej prognozie finansowej dokonywane 

są zmiany dotyczące spłaty zadłużenia i czy istnieje uchwała w tej sprawie. Podkreślił, że 

jego zdaniem należy podjąć uchwałę zmieniającą poprzednią uchwałę w sprawie spłat 

zadłużenia, ponieważ bez tej uchwały zapis jest pozbawiony podstawy prawnej. Dodał, że 

Rada powinna wiedzieć jakie warunki zostały wypracowane przez Burmistrza Miasta. 

Zwrócił ponadto uwagę, że proponowane zmiany powodują wzrost kosztów obsługi długu 

o 150 tys. złotych rocznie. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski odpowiedział, że środki na opracowanie 

dokumentacji cmentarza są zapisane w uchwale budżetowej ponieważ w związku z sytuacją 

na cmentarzu parafialnym należy jak najszybciej ten problem rozwiązać. Dodał, że na terenie 

przyszłego cmentarza prowadzone są już badania geologiczne.  

Skarbnik M. Woźnica poinformowała, że jeśli chodzi o wydatki na dokumentację 

cmentarza to w tej chwili zadanie jest przyjęte jako zadanie jednoroczne i nie ma podstaw, 

żeby wprowadzić je jako przedsięwzięcie wieloletnie, ponieważ aktualnie nie są planowane 

wydatki na kolejne lata. Dodała, że jeżeli zadanie to będzie kontynuowane zostanie 

przeniesione do przedsięwzięć wieloletnich. 

Zwróciła także, że przed podpisaniem umowy z bankiem zostaną przedłożone 

projekty uchwał dotyczące emisji obligacji podkreślając, że przesunięcie terminu wykupu 

obligacji jest korzystniejsze niż zaciąganie kredytów na spłatę dotychczasowych zobowiązań.   

Radny R. Wiech stwierdził, że zapis w WPF-ie byłby logiczny i usankcjonowany 

podstawą prawną, gdyby była wcześniej podjęta uchwała a jest zapis, który takiej podstawy 

prawnej nie ma. 

Skarbnik M. Woźnica poinformowała, że jest różnica między zmianami uchwał 

emisyjnych a zmianami wieloletniej prognozy, wyjaśniając, że wieloletnia prognoza 

finansowa jest prognozą i dokonywane w niej zmiany są przyczynkiem do kolejnych kroków 

oraz dalszej części działań związanych z przesunięciem terminu wykupu obligacji. 

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta przy jednym głosie 

przeciwnym. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 1 6,67% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

 Po zakończeniu głosowania Przewodniczący A. Naja zarządziła 10-cio minutową 

przerwę w obradach. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja przedstawiła petycję Agnieszki Gocel 

wzywającą Radę Miejską do podjęcia uchwały o przesłanej treści i poinformowała 

o przekazaniu petycji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wraz z uzasadnieniem.     

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja przedstawiła petycję Stowarzyszenia Polska 

Wolna od GMO „Alarm. Stop zabójczemu GMO. Stop niebezpiecznej szczepionce”. 

Poinformowała także o przekazaniu petycji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wraz z uzasadnieniem.     

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 
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Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

13. Rozpatrzenie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego 

Sprawozdanie przedstawił Naczelnik R. Szkudziński  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie Sprawozdania. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 
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Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

14. Rozpatrzenie Sprawozdań z rocznej działalności Samorządów Mieszkańców 

z wykorzystaniem środków pieniężnych za rok 2020 

Sprawozdania przedstawiła Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o przyjęciu Sprawozdań przez Komisję. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Barbara Wierzchowska 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że pandemia nie w pełni usprawiedliwia brak 

działań niektórych Zarządów Osiedli podkreślając, że najlepiej wypadło Sołectwo „Sławęcin” 

a najsłabiej Osiedle „Garnizon”. Zauważył ponadto, że nie można pisać w Sprawozdaniu, że 

Przewodniczący Zarządu Osiedla uczestniczy w sesjach online ponieważ nie ma czegoś 

takiego i nikt nie uczestniczy w sesjach Rady Miejskiej online, może je tylko oglądać 

w internecie.    

Radny J. Szulakiewicz zapytał jak ma rozumieć sformułowanie o przesunięciu kwoty  

z poprzedniego roku zawarte w Sprawozdaniu Przewodniczącego Zarządu Osiedla nr 9 

„Piłsudskiego”. 

Radna B. Wierzchowska odniosła się krytycznie do Sprawozdania Przewodniczącego 

Zarządu Osiedla nr 2 „Polna” stwierdzając, że nie jest prawdą, że jak jest pandemia to nie 

można działać. Zauważyła, że nie zawiera ono informacji na temat kwoty 800 zł 

przeznaczonej na działalność samorządu osiedla. Zwróciła ponadto uwagę na brak 

zainteresowania Przewodniczącego stanem chodnika przy ul. Polnej oraz osiedlową altanką. 
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Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

i zarządziła imienne głosowanie, w którym Sprawozdania zostały przyjęte przy dwóch 

glosach wstrzymujących się. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 85,71% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 2 14,29% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Wstrzymuje się 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Wstrzymuje się 

15. Wolne wnioski 

Osoby proszące o głos 

Andrzej Guz 

Józef Bojarczuk 

Ryszard Wiech 

Paweł Wojciechowski 
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Przewodniczący A. Naja poinformowała o otrzymaniu od uczestników i pracowników 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Hrubieszowie podziękowań Radzie Miejskiej za 

wsparcie i zrozumienie potrzeb osób niepełnosprawnych oraz udzielone dofinansowanie na 

zakup samochodu.  

Radny R. Wiech zapytał czy i w jaki sposób będzie od mieszkańców odbierany popiół 

w miesiącach letnich. Poprosił również o informacje na temat odbioru i neutralizacji odpadów 

komunalnych i zapytał kiedy planowany jest przetarg. Ponowił ponadto swoją prośbę  

o udrażnianie przepustów pod chodnikami.   

Radny J. Bojarczuk zwrócił się z prośbą o odpowiednie oznakowanie małego parkingu 

przy przedszkolu na Sławęcinie, który został zbudowany na jego potrzeby. Poinformował, że 

nie służy on temu celowi, ponieważ są tam zaparkowane samochody nawet przez kilka dni. 

Zastępca Burmistrza poprosił, żeby wszelkie prośby i spostrzeżenia radni składali na 

piśmie. 

Mieszkanka podziękowała Zastępcy Burmistrza za kamery w mieście, stwierdzając, że 

dzięki monitoringowi odkryła, że jej syn zdewastował z kolegami szopkę noworoczną   

i dowiedziała się, że należy do grupy satanistycznej, Poruszyła ponadto problem braku 

chodnika na ulicy przy Kauflandzie co zmusza mieszkańców do poruszania się jezdnią.    

Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 10 „Zielone” H. Letnianczyn, powiedziała, że 

z przykrością słuchała słów radnego R. Wiecha mówiącego, że Przewodniczący nie wiedzą co 

mają robić. Stwierdziła, że wszyscy Przewodniczący wiedzą co mają robić oraz, że jest to 

bardzo przykre, że radny nie widzi ludzi, którzy naprawdę społecznie pracują. Dodała, że 

czuje się urażona słowami radnego.  

Powiedziała ponadto, że otrzymała pozwolenie od Przewodniczącej Zarządu Osiedla 

„Garnizon” na przekazanie informacji o ciężkim przebyciu zarażenia koronawirusem. 

Podkreśliła, że jest to bardzo przykre, że nawet w takich sytuacjach, gdzie mamy tak 

tragiczną chorobę okropną dziesiątkującą ludzi nie potrafimy w sobie znaleźć empatii do 

drugich osób.  

Podziękowała ponadto Przewodniczącej Rady Miejskiej za współpracę, udzielane 

wsparcie i jej gotowość do pomocy. Stwierdziła, że będzie dziękować radnemu Wiechowi, 

dlatego, że uważa, że nie można w ten sposób działać, bo nigdy od radnego żaden 

z Przewodniczących nie otrzymywał wskazówek. Dodała, że nigdy nie zwracali się o nie 

a jeżeli będą się zwracać to do większych autorytetów.  
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Radny J. Szulakiewicz powiedział, że maseczki szyte przez mieszkańców Osiedla 

„Zielone” nie zdawały egzaminu, bo dmuchając przez te maseczki można zgasić zapalniczkę.  

Dodał, że są one do niczego.  

Przewodnicząca H Letnianczyn zapytała przedmówcę czy gdyby otrzymał telefon ze 

szpitala powiedziałby nie, nie szyjemy. Podkreśliła, że chronili ludzi na ten czas jak mogli 

oraz, że nie brali od nikogo pieniędzy, a 800 zł oddal do dyspozycji Pani Burmistrz, 

uważając, że jest taka sytuacja, że pieniądze się przydadzą. Dodała, że jest jej bardzo przykro, 

że w ten sposób radny podsumował tą akcję.   

Radny J. Szulakiewicz odpowiedział, że nie chwali się ale 500 zł, na co ma dowód, 

przelał z żoną na szpital a ponadto 500 dał na materiały i wie, że pomagał w ten sposób. 

Dodał, że mówił tylko o materiale, który nie zdawał egzaminu.  

Radny Andrzej Guz powiedział, że te Sprawozdania to jest tylko papier oraz, że  

określony stan zdrowotny Przewodniczącej Osiedla „Garnizon” nie znaczy, że na tym osiedlu 

nic się nie robi, ponieważ oceniają to mieszkańcy. Dodał, że jest jednym z tych do którego 

zwracają się mieszkańcy a osiedle funkcjonuje pomimo, że nie ma zebrań.  

Zwrócił uwagę, że zebrania odbywają się na wolnym powietrzu, w drodze do garażu, 

i podejmuje się działania, które są mieszkańcom niezbędne. Podkreślił, że zastrzeżeń nie 

wnoszą mieszkańcy, tylko osoby, które tam nie mieszkają i którym się coś tam na papierze 

nie podoba dodając, że życie nasze to nie są tylko słupki na papierze.  

Przewodniczący A. Naja zauważyła, że trwa dyskusja o Sprawozdaniach, podczas gdy 

w odpowiednim punkcie obrad nie było więcej chętnych do dyskusji i poinformowała, że na 

ten temat nie udziela już więcej głosu. Poprosiła o wolne wnioski i przypomniała, że  

o Sprawozdaniach Zarządów odbyła się dyskusja już a w wolnych wnioskach zaczynamy  

o tym dyskutować. 

16. Zamknięcie sesji 

Wobec braku kolejnych wolnych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja 

zamknęła XXXII sesję o godz. 11:47.       

 Materiał wideo z XXXII sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

       Protokolant: Janusz Policha    Przewodniczący Rady Miejskiej 

inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej      Anna Naja  

       i jednostek pomocniczych 


